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Agenda:
eeft een korte toelichting op wat we bespreken in het overleg van 27-8.

- Zoals jullie ongetwijfeld gehoord hebben in de nieuwsberichten kunnen de laboratoria

de druk op dit moment niet aan.

aE VWS schuift aan het einde van het overleg aan voor innovatie

op het gebied van testcapaciteit
- Ziet de groep nog mogelijkheden om de testcapaciteit te verhogen.

PresentatiefRIEd Toelichting door

De testvraag overstijgt nu structureel de duurzame testcapaciteit.
Het asymptomatisch testen wordt met name door de online portal makkelijk gemaakt.

BE vraagt of het mogelijk is om te controleren of we zien dat er een hogere prevalentie is bij
de aanmeldingen voor de online portal. Voor nu kunnen we dit nog niet zien.

Geeft aan dat ze tegen de maximale capaciteit aanzitten maar proberen ruimte te

creéren. Met name in de ochtend is ruimte op testen te analyseren maar einde van dag is er

geen ruimte meer in capaciteit.
Verder helaas geen innovate op het gebied van testen.

Poolin

feetde vraag wanneer iedereen zover is om ook daadwerkelijk te kunnen gaan poolen.
r geeft aan dat er ook problematiek op levering van de supplies is. We zijn in gesprek met

de leveranciers en we hebben ook zicht op welke laboratoria supplies nodig hebben en we

nemen dat zeker mee in de verdeelsleutel.

Timeline Pooling
Over 2 weken verwachten we een overzicht te hebben van de timeline van het Poolen.

Van een aantal labs hebben we een goed beeld wanneer ze kunnen opschalen maar een

aantal labs zijn op dit moment nog bezig met de voorbereidingen. Prevalentie blijft een item

wat meegenomen moet worden in het Poolingverhaal.
r zijn nog een aantal kleinere labs die destijds geen vaste GGD stroom konden krijgen

(bijv. WMDI). Idee om contact te zoeken met de kleine labs wat de mogelijkheden nog zijn
i.v.m. opschaling testcapaciteit. FEY geeft aan dat de redenen zijn bijv. CoronIT en

onderhandse stromen waardoor ze op dit moment nog geen COVID-19 monsters kunnen

draaien. BE merkt op dat als de kleinere labs een garantie kunnen krijgen dat ze een

inere stroom krijgen ze wellicht vervolgens kunnen opschalen.

Bion een aantal labs bij Bl aanleveren zodat we contact kunnen leggen om te kijken of dit

relevant is.

BE geeft a t op dit moment er een dringende behoefte is in de regio Amsterdam voor

opschaling. eeft aan dat dit inzichtelijk is en dat dit op dit moment op ‘hoger’ niveau

wordt besproken.

Door

Bs geopperd dat als laboratoria bepaalde soorten lyssesbuffer valideren dit landelijk
gedeeld kan worden. Dit is waardevol voor andere labs. heckt dit bij

Aan het einde van het overleg is [IIE ict aangesloten vanwege technische

problemen. Wellicht lukt het haar om bij het volgende overleg aan te schuiven.


